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LC Eiksmarka-Hosle har 
stiftelsesdato 28. januar 
1958.

Klubben består i dag av 34
aktive medlemmer, både 
kvinner og menn. Vi holder 
våre møter i lokaler i 
Eiksmarka kirke den andre 
tirsdagen i hver måned, og er 
engasjert i humanitære 
aktiviteter og behov, primært 
i vårt lokalmiljø, men også 
nasjonalt og internasjonalt. 
Spesielt kan nevnes støtte til 
blindesaken, inkludert vår 
egen førerhundskole, det 
holdningsskapende under-
visningsprogrammet Mitt 
Valg, støtte til prosjektet 
Vanskeligstilte barn og unge 
og kampen mot diabetes. 
Internasjonalt støtter vi 
arbeidet mot meslinger, 
unødvendig blindhet, 
spesielt i utvalgte afrikanske 
land, og katastrofehjelp i 
Syria/Libanon, Nepal, Haiti 
og andre steder det er behov. 
Dette gjør vi i stor grad 
gjennom Lions Club 
International Foundation 
(LCIF).
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Så har vi snart lagt enda et Lions-år bak oss. Det er helt utrolig hvor fort 
tiden går. Vel, egentlig heter det vel at tiden går ikke, den kommer. Men 
da må vi også kunne si at vi møter de nye dagene i hurtigtogsfart, og før 
vi får reagert har vi allerede passert dagen i dag.
Sommeren nærmer seg med stormskritt, og nå i pinsen fikk vi virkelig en 
liten forsmak på hvor fantastisk denne tiden kan være i Norge. Deilig 
solvarme på dagen og relativt milde og lyse kvelder der det er en evig 
kamp mellom fornuften som sier at man bør komme seg i seng, og 
hyggen som sier at man bare må sitte ute litt til. For det er jo så nydelig.
Siden jeg skrev sist gang har vi gjennomført våre to faste våraksjoner, hjulskift rett før påske og tulipan-
aksjonen i slutten av april.
Hjulskift ble dessverre ingen suksess denne gangen. Det er ikke godt å si nøyaktig hva det dårlige 
fremmøtet skyldes, men det kan kanskje være at vi i stor grad etter hvert er utkonkurrert av dekk-
hotellene. Jeg synes det er veldig synd at det er blitt sånn. Det er egentlig en fantastisk aksjon som 
Hosle-klubben startet med allerede i 1987, dvs at vi i år feirer 35-årsjubileum. Vi har hatt mange blide 
bileiere som har fått skiftet til riktig dekk for den kommende årstid og vi har hatt mange utrolig flinke 
skruere, løftere, trillere, lufttrykkere, vaskere, billettører, køordnere, bollebakere, kaffekokere etc, etc 
som virkelig har vært med på å gjøre dette til et flott og særdeles hyggelig evenement. Jeg er ikke helt 
sikker på hvor mye som er samlet inn på denne aksjonen, men hvis vi sier 1,8 millioner kroner er jeg nok 
ikke så veldig langt fra sannheten!! VI GRATULERER!
Vi får håpe det blir mulig å holde på noen år til og at våre trofaste bil- og dekkeiere finner ut at vår aksjon 
er den beste måten å få skiftet dekk på.
Tulipanaksjonen har pga pandemien hatt noen litt turbulente år, men i år var det igjen nesten fullt trøkk. 
Komiteen gjorde en kjempejobb på forhånd med forberedeler og bedriftssalg, mens mange blide og 
trofaste selgere stilte opp på lørdag. Og vi ble kvitt alle tulipanene.
Dette blir min siste hilsen til dere som president. Det har vært to spesielle år, men det har vært en sann 
fornøyelse. Å jobbe med så mange positive og blide mennesker kan jo ikke være annet enn bra. Tusen 
takk til dere alle sammen for at dere stiller opp, enten det er i våre felles aksjoner eller det er gjennom 
grasrotsalg eller det er i sentrale verv eller det er i styret eller det er å komme på klubbmøtene.
Tusen takk skal dere ha alle sammen. 
Nå er det en glede å overlate klubben og presidentnålen til Erik. Jeg ser frem til det kommende året under 
din ledelse.
Til slutt vi jeg få ønske dere alle en riktig god sommer. Jeg gleder meg til å se dere igjen alle sammen på 
vårt første møte etter sommeren som blir tirsdag den 23. august.

Med sommerhilsen fra,
Nils
President

Røde Fjær (LRF)

Kjære gode Lionsvenner!

Som vel kjent, så fortsetter LRF ut dette kalenderåret. Men grunnstenen for familiehuset ble lagt ned 20. juni 
(Se link her)   så nå kan vi snart se resultatet av de innsamlede midlene.
Vi anbefaler alle å se innslagene fra LRF om aksjonens status, Poteveggen og ikke minst Solveggen, for de som 
ikke har gjort det tidligere! 
(Se link her)

https://www.facebook.com/groups/1425505037670631/posts/3167372923483825
www.lions.no/informasjon/nyheter/vis/?T=LRF%20fortsetter%20ut%202022%20-%20du%20kan%20fortsatt%20bidra!&ID=30354&af=1


Klubbens visjon: 
å være den mest synlige og 
aktive foreningen for voksne 
i vårt  nærmiljø.

Klubbens målsetninger:
Våre inntekstgivende 
aktiviteter skal gi kundene/
giverne en verdi tilbake.

Alle inntektsbringende 

aktiviteter skal kunne 

håndteres av begge kjønn.

Klubben skal engasjere alle 

medlemmer til aktiv innsats, 

avstemt etter den enkeltes 
muligheter.

Vi er innstilt på kontinuerlig 

fornyelse.

LIONS MÅL
å skape god forståelse

å skape god borgerånd

å gjøre aktiv innsats

å skape vennskap

å skape fri meningsutveksling

å fremme høy etisk standard

 

 

 

 

Vi trenger noen flere i kjøregruppen. Den som melder seg på til kjøring tar oppdrag kun når det passer. Meld deg 
gjerne på til Kenneth, kennech@online.no eller til Rolf Thomas, rolfthomashoel@online.no

Redaksjonen ønsker alle gode klubbvenner og venninner en fin og velfortjent sommer.

                                                                  Rolf og Rolf Thomas
                              

Lions Riksmøte
Riksmøtet ble gjennomført på Gardermoen siste helgen i mai, uten deltagelse fra vår klubb denne gangen. 
Det var ikke de store kontroversielle sakene som var opp i år, bortsett fra at noen nok en gang forsøkte å få 
fjerne begrepet Riksmøte. Det gikk ikke denne gangen heller!
Til valg som neste års Assisterende Guvernørrådsleder (AGRL 2) var det to kandidater å velge mellom. Det er 
i hvertfall bedre enn én. Den som gikk sirende ut, var Gunnhild Rein Almås fra Lions Club Fusa. Hun blir da 
Guvernørrådsleder 2024-2025.

Riksmøtet gjorde vedtak om at klubbene neste år skulle bidra til øyehelseprosjektet, Aid in Meeting, Nordisk 
samarbeidsprosjekt og ungdomsarbeid/-leir med samme beløp per medlem som for de tidligere årene 
(NOK 495 per medlem). Klubbene ble i tillegg oppfordret til å støtte LCIF, Campaign 100, brønner i Uganda, 
Ridderrennet og Førerhundskolen.
Se link her

Bærum kommunes frivillighets-
konferanse
Under denne konferansen ble årets frivillighetspris utdelt, og som 
sikkert mange har fått med seg, gikk denne blant annet til Lions-bussen. 

Omvisning Akershus festning
Maimøtet ble gjennomført med omvisning på 
Akershus og med etterfølgende bespisning på 
Skur 33. Dette ble en fin opplevelse for de som 
hadde anledning til å delta.

Sommeravslutningen
I år var vi heldige 
med været da 
sommerfesten ble 
arrangert i kirken. 
Ola stilte som sed-
vanlig med grill og 
helstekt lam, og fikk 
nødvendig hjelp fra 
tidligere og poten-
sielle lærlinger.

www.lions.no/informasjon/nyheter/vis/?T=Oppsummering%20av%20Lions%20Norges%20Riksm�te%202022&ID=30128&af=1

